王志红 (Zhihong Wang)



(1)

Zhihong *
WeChat ID:...:

本人毕业于北京航空航天大学,毕业后留校工作至出国。曾任职于校长办公室机要秘书;宇航学院办公室副主任,院长助理,负责教学,科研的日常管理工作,具有一定的管理工作能力和经验。本人性格开朗,为人诚实,对待工作认真负责,有良好的团队合作精神和沟通能力。来美后我将生活重点从职场转入家庭和公益服务。多年来参与组织如学校国际日的工作;社区亚太月的庆祝活动;新泽西交响乐团(NJSO)青少年交响乐团的家长义工等等社区服务。前不久2月2日在首届NJSO庆祝中国新年的大型活动中,代表学校向各界人士展示推广传统的中国民俗艺术——中国结,反响 热烈,深受欢迎。

我与华夏中文学校已有11年的情缘。在这11年间我也象其他家长一样,每个周末无论风雨晴晦,陪孩子到中文学校学习中文和才艺,亲历了他们一步步的成长与一点一滴的收获。11年

来我感受到陪伴孩子的最佳方式,就是投入到他们参与的活动当中,学校举办的各项活动家长的参与是非常重要的。因此:

- *多次担任班妈, 协助老师的教学工作以及与家长的沟通。
- *多次带女儿参加以学校名义的社区舞蹈义演,华夏之星汇演深 受大家喜爱
- * 2018年夏天,我受华夏中文学校总校之托担任华夏中文学校寻根夏令营北京书画营的领队,工作得到北京市侨办,华夏总校领导,家长和学生的充分肯定。
- *新学年以来,积极组织参与了学校的各种义卖活动,为学校的建设与发展尽绵薄之力。
- *担任了博根分校的通讯员,宣传报道学校的活动,让每一位家长了解学校的动向,吸引更多的人关注我们的学校。
- *组织博根郡亚裔社区举办的弘扬中国文化,增强中美文化交流的庆祝农历新年的活动。组织我们学校的学生参与义工服务,鼓励他们利用自身多元文化的优势,为文化交流贡献自己的一份力量。

华夏博根中文学校经历了二十多年的成长,靠的是老师、家长和校委们的合力。我愿意为了使这个环境更加吸引孩子们出一份力量。感谢您的支持和信任。如果当选,我会积极参与学校管理,加强学校,老师及家长之间的沟通,秉承一贯的细致认真和热心,再加上对传承中华文化的热情和时间上的投入,我相信我会是一位合格的董事。请您为我投上宝贵的一票!

王志红 (Zhihong Wang)



I graduated from Beijing University of Aeronautics and Astronautics (BUAA). After graduation, I stayed at BUAA and worked at a few different positions. I served as the secretary in the President's office; the deputy director of the Office of the Aerospace Academy, assistant to the dean, responsible for the day-to-day management of academic affairs and research. I have acquired strong management skills and experience. I am cheerful, honest, responsible, and have a good team-working spirit and communication skills. After coming to the United States, I shifted my life focus from the workplace to family and public service. Over the years, I have participated in events such as the International Fair at various schools; the celebration of the community's Asia-Pacific Month; the community service of the Newark Symphony Orchestra (NJSO) Youth Symphony Orchestra's parent volunteers. Not

long ago, on February 2nd, at the first NJSO celebration of the Chinese New Year, I represented Huaxia Chinese school showing and promoting the traditional Chinese folk art, the Chinese knot, to the audience of all ethnic groups. The response was warm and enthusiastic.

I have been coming to Huaxia Chinese School for 11 years. During these 11 years, I am also like other parents. Every weekend, regardless of the weather, my children come to Chinese school to learn Chinese and talents, and I experienced their step-by-step growth. In the past 11 years, I have felt that the best way to accompany my children is to invest in the activities they participate in. The participation of parents in the activities of school is very important. Therefore I:

- Served as a class mother several times, assisting teachers in teaching and communicating with parents.
- Take my daughter to participate in community dance performances, such as Huaxia Star Dance, in the name of Huaxia Chinese school and was really enjoyed
- In the summer of 2018, I was entrusted by Huaxia Chinese School to serve as the group leader of the Beijing Summer Painting and Calligraphy Camp. At the Summer Camp, I worked for the Beijing Overseas Chinese Affairs Office and Huaxia General School
- Since the new school year, actively participated in various charity activities of the school, for the school construction and development
- served as a correspondent at the Bergen Huaxia Chinese School, publicizing and reporting on the activities of the school, and promoting the school and attracting more people to pay attention to our school.
- Organize the promotion of Chinese culture and enhance the cultural exchange between China and the United States organized by the Asian community in Bergen County
- Activities to celebrate Lunar New Year's. Organize students from our school to participate in volunteer services, encourage them to take advantage of their multiculturalism and contribute their own to cultural exchanges.

Huaxia Bogen Chinese School has experienced more than 20 years of growth, relying on the joint efforts of teachers, parents and school committees. I am willing to make this environment more attractive to children. Thank you for your support and trust. If elected, I will actively participate in school management, strengthen communication between schools, teachers and parents, adhering to the consistent meticulousness and enthusiasm, coupled with the enthusiasm and time commitment to the inheritance of Chinese culture, I believe I will be a qualified board member. Please cast your valuable vote for me!